
 

 

 

STYREMØTE NORSK AMERICAN AKITA KLUBB - REFERAT 

 

Dato/tid: 27.08.23  kl. 15:00  

Sted: Teams/messenger 

Møte innkalt av Styret i NAAK 

Tilstede: Thomas Jakobsen Berglund, Kai Erik Bruun, Viktoria Thom, Anette Kristin Embretsen, Linda 

Eriksen, Karina Flatøy, Mirjam Solbakk, Jannicke Vienberg 

1. Thomas Jakobsen Berglund ble valgt til møteleder, referent og protokollfører for møtet 

2. Presentasjon av styret for nye styremedlemmer. Konklusjon: Da styret og de nye 

medlemmene Kai Erik (fast) samt Linda Eriksen (vara) og Mirjam Solbakk (vara) allerede er 

relativt godt kjent med styret så var det ikke behov for en presentasjon. 

3. Status i klubben – drøftingssaker: Under dette punktet ble det diskutert nye digitale løsninger, 

ansvarsområder innad i styret og diverse oppgaver. Det blev også diskutert sosiale medier og 

nettsiden og til slutt ble det en gjennomgang av nødvendige komiteer. 

Konklusjon: 

• Styret i felleskap foreslo Veronica Sahlén som sekretær for klubben, men da hun ikke 

vær nærværende på styremøtet så blev denne rollen satt på vent. 

• Viktoria Thom og Anette Kristin Embretsen ble oppnevnt av enstemmig styre til 

utstillingskomiteen i forkant av Japanspesialen 2023. Dette videreføres. 

• Jf. NKK info om at de skal utvikle nye avlsprogram. Det skal sendes forespørsel til 

medlemmene i RAS om de ønsker å fortsette i den kapasiteten. Avhengig av 

tilbakemelding vurderes videre oppfølging. 

• Aktivitetskomiteen ledes i dag av Karina Flatøy og den er per nå oppdelt i 3 

undergrupper, der Thomas Jakobsen Berglund og Karina Flatøy er ansvarlig før region 

Vest. Viktoria Thom og Anette Kristin Embretsen er ansvarlig for region Øst og Jannicke 

Vienberg er ansvarlig for region Trøndelag. 

• Karina Flatøy ble oppnevnt til valpeformidler 

• Great News NAAK sitt medlemsblad er planert for oktober der kommer og en 

presentasjon av styret være med. Her kommer det og annonseres for nye medlemmer 

for raseavlsråd og aktivtetskomiteens undergrupper.  

• Sosiale medier: Her er blev det bestemt at Thomas Jakobsen Berglund skall kontakte 

Meta for å få tilgang til NAAK sin facebook side og instagram konto. Kai Erik har sagt seg 

villig til å prøve å få kontroll over Google disk.  

• Informasjon om Ti på Topp som var ett populært tilbud er innhentet og kommer igjen 

bli startet opp. 



 

 

4. NKK Undersøkelse. Konklusjon: Grunnet at Veronica ikke var nærværende på styremøtet blev 

dette punktet flyttet frem til neste møte. 

5. Saken er underlagt taushetsplikt 

6. Øvrige saker: Konklusjon:  

a. Thomas Jakobsen Berglund skall kontrollere konto vedrørende japanspesialen 2023 

så de utgifter vi har blir registrert og utbetalt.  

b. Det skall og settes opp regnskap som skall presenteres på neste styremøte. 

c. Japanspesialen 2024 blir avholdt 18 – 19 mai 2024  

d. Neste styremøte blir avholdt den 17 september kl 15:00 


